
 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice – Slížany č. 3,  konaného dne 4. března 2015 

 v zasedací místnosti v budově Agrodružstva Morkovice 
 

I. Při zahájení bylo přítomno 14 členů městského zastupitelstva. 

Omluvena:  Mgr. Albrechtová 

 

Návrhová komise: Ing. Horáková, Vl. Štětina 

Ověřovatelé zápisu:  P. Jablunka, J. Minks 

 

 

Starosta města Mgr. Horák poděkoval dárcům krve -  Haně Hanáčkové za 50 bezplatných odběrů krve, Janě Novákové, 

Jaromíru Vítkovi a Michaele Slatinské za 60 bezplatných odběrů krve. 

 

 

Funkce člena zastupitelstva  se vzdala Dana Brňovjáková.  

Novým členem zastupitelstva města  se složením slibu stala Šárka Vojtušová. 

 

 

Program:  1. Zpráva o činnosti rady města 

2. Rozpočtové opatření č. 1 

3. Stanovení rozsahu oprávnění rady města k provádění rozpočtových opatření 

4. Pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města 

5. Delegování zástupce města na valné hromady společnosti Vodovody a kanalizace, a.s. 

6. Vstup města Morkovice-Slížany do MAS Hříběcí Hory 

7. Majetkoprávní úkony 

8. Projekt “Revitalizace centrálních částí města Morkovice-Slížany“ 

 

Program byl schválen jednomyslně. 

 

II. Projednávání programu 

1. Zpráva o činnosti rady města 

Rada města schválila: 

 Smlouvu o pojištění vozidel s pojišťovnou Kooperativa 

 Přijetí daru pro ZŠ Morkovice od Ing. Ladislava. Navrátila v částce 18 120,96 Kč 

 Dotaci pro Sokol Morkovice 8 875 Kč a pro FC Morkovice  7 875 Kč na částečnou úhradu užívání sportovní haly 

 Nájemní smlouvu na byt v BD č.p. 708 s p. Pavlem Churým 

 Zaslání žádosti o zřízení otevíracích hodin pro veřejnost v sobotu dopoledne na poště 

 Dohodu o ukončení smlouvy o zimní údržbě a o sečení trávy s p. Musilem ke dni 30.10.2015 

 Dotaci 15 000 Kč pro dechovou hudbu Morkovčanka na dovybavení aparatury 

 Smlouvu s OSA na veřejný rozhlas 

 Veřejné zakázky malého rozsahu Rekonstrukce chodníků na ul. Nádražní a Uhřická formou e-aukce, kritérium nejnižší cena, 

oslovení následujících dodavatelů: K+S Kroměříž, SÚS Kroměřížska, Čevela Zdounky, SMO Otrokovice, VHP Ivanovice, 

Ptáček Kojetín 

 Dotaci 8 250 Kč pro Tenisový klub jako příspěvek za úhradu užívání sportovní haly 

 Podání žádostí na MMR o dotace na dětská hřiště – býv. letní kino a Hliník Slížany 

 Zapojení města Morkovice-Slížany do projektu rodinné pasy s tím, že město poskytuje následující slevy – vstupné muzeum 

košikářství 20%, vstupné koupaliště 10% 

 Proplacení nečerpané dovolené Mgr. Pavla Horáka v délce 12 dnů 

 Dotaci 4 500 pro FC Morkovice na užívání sportovní haly 

 Smlouvu s TEWIKO SYSTEMS, s.r.o. č. B39/2014/V/053 – dětské hřiště, zpracování a podání žádosti o dotaci a realizaci v 

případě přidělení dotace 

 Finanční dar pro členy kulturní komise v celkové výši 20 000 Kč 

 Smlouvu s HZS ZK o převodu vozidla KMH 29-53 

 Nájemní smlouvy na pozemky p.č. 59/1 a 59/2 v k.ú. Morkovice s pí. Korčákovou a na pozemky p.č. 65/1, 65/2 a 65/3 v k.ú. 

Morkovice s pí. Bordovskou 

 Finanční dary pro dárce krve dle zápisu 

 Vyhlášení konkurzu na místo ředitele/ředitelky ZŠ Morkovice 

 Dotaci 2 150 Kč pro Sokol Morkovice na užívání sportovní haly 

 Provedení zateplení průjezdu budovy č.p. 29 z důvodu snížení tepelných ztrát dočasně umístěné knihovny 

 Společnost BM asistent Olomouc jako organizátora výběrového řízení na dodavatele akce „Rekonstrukce veřejných 

prostranství Nádražní, Uhřická“ 

 Přípravu projektu komunitního domu pro seniory ing. A. Gottwaldem, Prostějov 

 Nákup zařízení RaceResult 

 Přípravu projektu smuteční síně Ing. V. Kokešem, Vyškov 



 

 Dotaci 5 625 Kč pro Tenisový klub Morkovice na užívání sportovní haly 

 

Rada města vzala na vědomí: 

 Oznámení ředitele ZŠ Morkovice o ukončení výkonu funkce k 30.7.2015 

 Návrh rozdělení pozemků na stavbu rodinných domů v lokalitě nad MŠ 

 Koncepci rozvoje Technických služeb města Morkovice-Slížany, předloženou ředitelem Ing. Ježkem 

 Žádost E-ON o souhlas s rekonstrukcí vedení vysokého napětí přes pozemky mezi ČOV a ul. Nová s tím, že s rekonstrukcí 

město nesouhlasí a navrhuje přeložení vedení tak, aby nebránilo budoucí výstavbě 

 Zprávu o podmínkách dotací na rekonstrukci kotelen 

 Zprávu o postupu reklamace cyklostezky – oprava bude provedena v letošním roce, obce si stanoví úseky k opravě na svém 

katastrálním území 

 Zprávu o činnosti kulturní komise 

 

Rada města uložila: 

 Předložit koncepci Technických služeb města Morkovice-Slížany pro další období, zajistí ředitel Ing. Ježek do 15.1.2015 

 Zajistit zpracování projektové dokumentace na inženýrské sítě v lokalitě nad MŠ, zajistí starosta do 30.6.2015 

 Projednat návrh bodového hodnocení žadatelů o startovací byty, zajistí bytová komise do 30.3.2015 

 Prověřit možnost opravy el. sporáku v bytě pí. Procházkové, zajistí J. Jablunka do 31.1.2015 

 Doplnit koncepci rozvoje technických služeb města Morkovice-Slížany, příspěvková organizace o návrh konkrétních opatření 

vč. ekonomického vyčíslení, zajistí Ing. Ježek do 20.2.2015. 

 Zajistit podání žádosti o dotaci z ROP na úpravu veřejných prostranství (ul. Nádražní, Nádražní I a Uhřická), zajistí starosta 

do 13.3.2015 

 Připravit výběrové řízení na dodavatele akce „Rekonstrukce plynové kotelny ZŠ“, zajistí starosta do 15.3.2015 

 

Rada města neschválila 

 Žádost o prodej pozemku p.č. 357 v k.ú. Slížany 

 Žádost p. Doležela – Lunapark Doležal o výlučné právo pořádat ve městě lunaparky 

 Žádost spolku LUNGTA o vyvěšení tibetské vlajky 

 

Rada města zřídila 

 Podle § 102 odst. 2) písm. h) bytovou komisi a stanoví počet jejích členů na 3 

 

Rada města jmenovala 

 Předsedu bytové komise pana Petra Pátíka a členy bytové komise paní Annu Brázdilovou a paní Jitku Dvořákovou 

 Konkursní komisi pro konkurs na pracovní místo ředitele/ředitelky Základní školy Morkovice, příspěvková organizace ve 

složení: předseda Mgr. Bronislava Albrechtová, členové PhDr. Jaroslav Valenta, Mgr. Dalibor Blecha, Mgr. Jan Košárek, 

Mgr. Hana Doležalová, Mgr. Soňa Bergerová, Eva Lejsalová. 

 

P. Jablunka – Rada města zadala přípravu projektu komunitního domu pro seniory a přípravu  projektu smuteční síně.  Existuje 

nějaká smlouva? Co v rámci projektu dostaneme a kolik to bude stát? 

Mgr. Horák – Smlouvy o zhotovení projektové dokumentace dosud uzavřeny nejsou. Řekli jsme, jaké máme požadavky.  Na 

projekt smuteční síně jsme oslovili Ing. Kokeše a na projekt komunitního domu pro seniory Ing. Gottwalda. 

Čekáme na nacenění projektových prací.  U komunitního domu by to bylo do fáze urbanistické studie. Ing. Kokeš 

zřejmě dotáhne projekt smuteční síně až do konce. 

P. Jablunka _ Nebylo by možné oslovit např. studenty vysokých škol? Je to podmíněno “kulatým razítkem“?  

Mgr. Horák -  Studii může udělat kdokoliv. Na projekt už je potřeba “kulaté razítko“. Vysoké školy jsme oslovili již v několika 

případech, ale z jejich strany nebyl zájem. 

P. Jablunka – V zápise z rady je zpráva o činnosti kulturní komise. Členové kulturní komise upozorňují, že se jedná o plán a 

požadavky na rok 2015. 

Mgr. Horák – Bylo to shrnuto do jednoho bodu s názvem  „Zpráva o činnosti kulturní komise“. 

P. Jablunka – Rada města zřídila novou bytovou komisi. Co se stalo se starou bytovou komisí?  Byla zrušena  

nebo odvolána? 

Mgr. Horák – U komisí a výborů platí stanovisko ministerstva vnitra, že jejich funkční období končí s funkčním obdobím 

zastupitelstva a je třeba je po volbách opět zřídit. 

M. Koutňák – Budou zřizovány ještě další komise, např. sociální? 

Mgr. Horák -  Předpokládaná předsedkyně sociální komise Mgr. Albrechtová je dlouhodobě nemocná. Čekáme na její uzdravení. 

Ing. Horáková -  Na dětská hřiště byly podány dvě žádosti o dotace ?  

Ing. Bleša -    Oslovili jsme dvě dodavatelské firmy dětských hřišť a podali jsme dvě žádosti o dotace. 

V rozpočtu na rok 2015  máme  finance na jedno dětské hřiště ( v letním kině). Kdybychom dostali  jednu  dotaci, 

tak  se  v roce 2015 vybuduje také hřiště ve Slížanech v Hliníku.  O tom,  jak by měla hřiště vypadat jsme jednali se 

zástupci firem, s rodiči malých dětí i ředitelkou MŠ. Cena jednoho hřiště by měla být cca 0,5 mil. Kč.Pokud žádnou 

dotaci v letošním roce nedostaneme, tak se vybudování hřiště v Hliníku přesune do příštího roku. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje zprávu o činnosti rady města za období od 9.12.2014 do 24.2.2015. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 



 

2. Rozpočtové opatření č. 1 – příloha č. 2015-3/1 

Celková bilance rozpočtového opatření č. 1: 

  rozpočet změna upr. rozpočet 

Příjmy celkem 38 153 000 190 000 38 343 000 

Výdaje celkem 35 980 000 344 000 36 324 000 

Financování celkem -2 173 000 154 000 -2 019 000 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 1. 

Hlasování:  Schváleno jednomyslně. 

 

3. Stanovení rozsahu oprávnění rady města k provádění rozpočtových opatření 

Rada města může provádět rozpočtová opatření v rozsahu schváleném zastupitelstvem. 

Pro vyšší operativnost práce s rozpočtem navrhuje rada schválit následující oprávnění: 

Zastupitelstvo města stanoví rozsah rozpočtových opatření prováděných radou města následovně: rada města je oprávněna 

provádět změny rozpočtu do výše 100 000 Kč v jedné kapitole nebo do výše 15% rozpočtu kapitoly a dále povinná rozpočtová 

opatření, tj. změny ve finančních vztazích k jinému rozpočtu,  změny závazných ukazatelů vůči jiným osobám nebo jestliže hrozí 

nebezpečí vzniku rozpočtového schodku. 

 

P. Jablunka  - Některé rozpočtové kapitoly obsahují částku 6 mil. Kč a 15%  je  900 000,- Kč. Navrhuji vynechat 15 % a navýšit 

částku 100 000,- Kč na 200 000,- Kč, aby byla horní hranice rozpočtového opatření omezena. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města stanoví rozsah rozpočtových opatření prováděných radou města následovně: rada města je 

oprávněna provádět změny rozpočtu do výše 200 000 Kč v jedné kapitole a dále povinná rozpočtová opatření, tj. změny ve 

finančních vztazích k jinému rozpočtu,  změny závazných ukazatelů vůči jiným osobám nebo jestliže hrozí nebezpečí vzniku 

rozpočtového schodku. Na nejbližším zasedání zastupitelstva bude podána informace o všech radou přijatých rozpočtových 

opatřeních. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

4. Pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města Morkovice-Slížany – příloha č. 2015-3/2 

Mgr. Horák – Žádosti o dotace se podávají u zřizovatele prostřednictvím datové schránky nebo v písemné podobě. 

J. Vinklárek – V materiálech chybí příloha veřejnoprávní smlouvy. 

Mgr. Horák – To, co musí obsahovat veřejnoprávní smlouva je vyjmenováno. Jedná se vlastně o citaci ze zákona. 

E. Lejsalová – Jak je to s hodnocením finanční kontroly. 

Mgr. Horák – V případě, že finanční výbor zjistí nějaké chyby, předá věc poskytovateli. Potom se postupuje podle zákona o 

správě daní a poplatků. Řeší to zaměstnanec úřadu a dozví se to organizace, které se to týká, protože s ní bude 

zahájeno řízení. Vůči ostatním musíme dodržovat mlčenlivost.  

E. Lejsalová – Takže veřejně přístupné to nebude? 

Mgr. Horák  -  Když bude nařízena vratka, projeví se to v souhrnných vztazích v rozpočtu. 

Ing. Horáková – Moje připomínky nebyly bohužel z časových důvodů do materiálů zapracovány.  

 

Zastupitelé podali připomínky k předloženému materiálu Pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města Morkovice-Slížany. 

Tyto připomínky byly do materiálu zapracovány. 

Mgr. Horák zodpověděl dotazy zastupitelů k podávání  žádostí o dotace. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje Pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města Morkovice-Slížany. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

5. Delegování zástupce města na valné hromady společnosti Vodovody a kanalizace, a.s. 

Město Morkovice-Slížany je akcionář společnosti Vodovody a kanalizace Kroměříž. Aby se město jako akcionář mohlo účastnit 

valných hromad, musí delegovat někoho, kdo ho bude na valné hromadě zastupovat. 

J. Minks – Bude se zdražovat voda? 

Mgr. Horák – Obávám se, že zdražovat se bude. 

Ing. Horáková – Vodu máme jednu z nejlevnějších a nejkvalitnějších. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města podle §84 odst. 2) písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších změn a 

doplňků deleguje Mgr. Pavla Horáka, nar. 4.1.1961, aby zastupoval město Morkovice-Slížany na valných hromadách společnosti 

Vodovody a kanalizace Kroměříž, a.s. konané v průběhu funkčního období zastupitelstva. 

Hlasování: 13 zastupitelů hlasovalo pro návrh. Mgr. Horák se zdržel hlasování. 

Návrh byl přijat. 

 

6. Vstup města Morkovice-Slížany do MAS Hříběcí Hory 

Informace o MAS Hříběcí Hory jsou na adrese http://hribecihory.cz/ 

Město Morkovice – Slížany již jednou bylo členem MAS Hříběcí Hory. Z MAS jsme vystoupili z důvodu nejasného získávání 

členů. Vzhledem k tomu, že došlo ke změnám, tak tyto problémy již nehrozí. 

V nadcházejícím programovacím období se předpokládá posílení vlivu MAS na rozdělování dotací ze strukturálních fondů.  

Roční poplatek na občana by měl být 10,- Kč. Pro město by to znamenalo cca 30.000,- Kč ročně. 

Myslím si, že by zde město zastoupeno být mělo. Bylo by vhodné, kdyby do MAS vstoupili i místní podnikatelé. 

http://hribecihory.cz/


 

J. Vinklárek – Co nám v minulosti přineslo členství v MAS? 

Mgr. Horák – V minulosti to bylo výhodné pro některé místní akční skupiny.  Existoval pilotní projekt. Byly vybrány místní akční 

skupiny, které dostávaly např. 10 mil. Kč ročně a učily se peníze rozdělovat do tohoto území. 

MAS Hříběcí Hory nebyla účastníkem pilotních projektů. Čerpala jen na projekty ve spolupráci s jinými MAS. 

Konkrétně byly z těchto peněz pořízeny na hipostezkách odpočívky pro koně (u sv. Anny, u rybníka Ovčáček), 

obnova studánek. 

E. Lejsalová – Co znamená zkratka z.s.? 

Vl. Štětina – Jedná se o zapsaný spolek. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje vstup města Morkovice-Slížany do Místní akční skupiny Hříběcí Hory, z.s.. 

Hlasování: Pro návrh hlasovalo 10 členů městského zastupitelstva. M. Ševčíková, P. Jablunka, M. Koutňák a J. Vinklárek se 

zdrželi hlasování. Návrh byl přijat.    

 

7. Majetkoprávní úkony 

a) Koupě pozemku p.č.191/2 v k.ú. Morkovice. Jedná se o cestu pod hrází rybníku Ovčáček 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemku p.č. 191/2 zast. plocha a nádvoří o výměře 12m
2
 od Urbánek 

Miroslav a Evženie, Morkovice za 240 Kč. 

Hlasování: chváleno jednomyslně. 

 

b) Přijetí daru -  podílové vlastnictví pozemků na LV 215. 600 a 1835 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje přijetí daru, a to pozemku“ 

Parcelní číslo Název druhu pozemku Číslo LV parcely Výměra Podíl 

471/4 lesní pozemek 215 127 1/120    

491/1 orná půda 600 3854 1/56 

491/50 orná půda 1835 3047 1/120    
od pana Jaroslava Krejčího, Kvítkovice 1182. 

Hlasování:  Schváleno jednomyslně. 

 

8. Projekt „Revitalizace centrální části města Morkovice-Slížany“ 

Mgr. Horák  

V rozpočtu města je v letošním roce částka 3,3 mil. Kč na chodníky na ulici Nádražní a Uhřická. V lednu jsme získali informaci, 

že v ROP (regionální operační program)  je vypsaná výzva na dotace na revitalizace veřejných prostranství. Termín podání žádostí 

je 13.3.2015.  Pokud bychom získali tuto dotaci, bylo by možné revitalizovat i komunikaci a chodníky k cyklostezce i 

s autobusovou zastávkou. Ještě bychom to rozšířili o plochu před zdravotním střediskem pod kostelem (chodník + parkovací 

plocha). 

Celkové náklady projektu by byly cca 7,7 mil. Kč. Je možné získat dotaci  70 až  85 % způsobilých výdajů . 

Kdybychom dotaci získali, bylo by možné udělat daleko větší objem prací a ještě by nám peníze z vlastních zdrojů v rozpočtu 

zůstaly. 

 

Ing. Horáková  - V jaké stádiu jsou přípravy tohoto projektu? 

Mgr. Horák – Chodníky na ul. Uhřická a Nádražní jsou zpracované do podoby projektu pro stavební řízení a jsou dokončené 

rozpočty. Do 13.3. musí být podaná žádost a do 30.6. musí být vydané stavební povolení a mít ukončené výběrové 

řízení na dodavatele. Je to časově velmi náročné. 

J. Vinklárek – Kdy by mělo dojít ke schvalování dotací? 

Mgr Horák – Předpokládá se konec března, začátek dubna. Tak, aby žadatelé co nejdříve věděli, jestli dotaci získali. Pokud by se 

dotace nevyčerpaly, musely by se vracet do Bruselu. 

Ing. Bleša – V projektu by se mělo počítat s  již naplánovanými stavbami, např. za budovou záchranky. 

E. Lejsalová – 100 tis. Kč ročně na údržbu po dobu 5 let bude sloužit na údržbu zeleně atd. O to se bude navyšovat příspěvek 

technickým službám, které se o údržbu budou starat? Jedná se i o odklízení sněhu? 

Mgr. Horák – Jedná se částku uvedenou proto, abychom splnili podmínky pro přiznání dotace. Do podmínek výběrového řízení 

můžeme dát záruční dobu 60 měsíců. Nějaké náklady s údržbou zeleně samozřejmě vzniknou, nebudou ale 

zdaleka tak vysoké. Odklízení sněhu je zimní údržba. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje: 

1. Předložení žádosti o dotaci na projekt „Revitalizace centrální části města Morkovice-Slížany“ do Regionálního 

operačního programu NUTS II Střední Morava v rámci výzvy č. 58 s celkovými náklady do 7 700 000 Kč. 

2. V případě schválení žádosti vyčlenění finančních prostředků z rozpočtu města na realizaci projektu „Revitalizace 

centrální části města Morkovice-Slížany“ v minimální výši 15% způsobilých výdajů projektu 

3. Závazek na vyčlenění finančních prostředků ve výši 100 000 Kč ročně po dobu udržitelnosti projektu (5 let po finančním 

ukončení projektu) – náklady na údržbu apod. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

  



 

III. Diskuse 

M. Koutňák – Kdybychom získali dotaci na revitalizaci veřejného prostranství, bylo by možné opravit více chodníků a cest?   

Mgr. Horák -  O tom, na co se tyto peníze použijí, rozhodne zastupitelstvo.  Pořadí komunikací určených k postupným opravám 

bylo zpracované v minulém volebním období.  Tento seznam by se měl zřejmě aktualizovat, protože nepočítal 

s chodníky, které při strojní údržbě velmi trpí. 

M. Koutňák – Rada schválila zaslání žádosti o zřízení otevíracích hodin na poště v sobotu dopoledne.  Reagoval již někdo na tuto 

žádost? 

Mgr. Horák  - Zatím ne. 

M. Koutňák – Na stránkách města by bylo vhodné umístit ordinační hodiny lékařů a lékárny. 

M. Koutňák – V prostoru mezi koupalištěm a sportovní halou (lesík) proběhly nějaké terénní úpravy. Je to rozježděné. Bude se to 

opravovat? Je to v havarijním stavu. Bude tam parkoviště? 

Mgr. Horák – Nemyslím si, že by to bylo v havarijním stavu. Proběhlo vyčištění plochy a kácení usychajících borovic. 

M. Koutňák – Jak to dopadlo s dotací na ZŠ? 

Mgr. Horák – Dotace byla městu vyplacena. 

M. Koutňák – Dělají se revize veřejného osvětlení?  Nepočítá se např. s nátěry? 

J. Jablunka – Řešili jsme možnosti oprav a údržby. Proběhla vizuální kontrola. Nebylo zjištěno, že by byly sloupy veřejného 

osvětlení v havarijním stavu. 

M. Koutňák – Jak pokračuje zabezpečení kontejnerů na tříděný odpad? 

J. Jablunka -  Nejvhodnější bude kontejnery z křižovatky z ul. Náměstí na ul. Havlíčkova přesunout na jiné místo, protože tu 

odpad ukládají osoby, které v Morkovicích nebydlí.  Hledáme vhodné nové místo.  

Ing. Bleša  -  Občané by měli mít čas se k tomu vyjádřit. 

M. Koutňák -  Nebylo by možné kontejnery ve Slížanech přesunout např. ke škole, která patří městu? Jaké záměry má město 

s budovou školy ve Slížanech?  Plánuje se tam výstavba sociálních bytů nebo DPS? 

Mgr. Horák – Budovu jsme nabízeli k prodeji, zatím ale neúspěšně.  Na výstavbu sociálních bytů nebo bydlení pro seniory to 

podle mě není vhodné místo.  Bydlení pro seniory by mělo být v klidném prostředí, ale blízko centra obce, kvůli 

dostupnosti ke službám. 

M. Ševčíková – Já na to mám jiný pohled. Starší lidé ze Slížan by určitě rádi zůstali ve známém prostředí. 

M. Koutňák – Mezi bytovkami nad koupalištěm je propadlá cesta. Nebylo by možné poslat na krajský úřad žádost na opravu 

příjezdových cesta do Morkovic? Cesty jsou v tak špatném stavu, že sem nikdo nechce jezdit. 

Mgr. Horák – Připravujeme žádost za Mikroregion Morkovsko na krajský úřad. Budeme žádat, aby kraj opravil komunikace. 

Nebude to jenom za město, ale za celý mikroregion. Budeme chtít znát konkrétní odpovědi na naše otázky, které se 

budou týkat také zaměstnanosti. 

M. Koutňák – Bylo by možné zveřejňovat včas zápisy z rady a zastupitelstva a rozesílat je zastupitelům? 

J. Vinklárek – Podnikatelské subjekty by určitě měly zájem se připojit k jednání mikroregionu s krajským úřadem. 

Mgr. Horák – Počítám s tím, že se ještě před odesláním žádosti na krajský úřad setkám se zástupci firem. 

J. Vinklárek – Na webových stránkách města lze dohledat pouze jednu smlouvu. Existuje nějaký důvod, proč by se nemohly 

zveřejňovat všechny smlouvy. 

 Mgr. Horák – Smlouvy na webových stránkách zveřejněny jsou. Jedná se o smlouvy nad 0,5 mil. Kč. 

J. Vinklárek – Považuji za vhodné, aby na webových stránkách byly zveřejněny všechny smlouvy nad 50 tis. Kč, které jsou v tuto 

chvíli platné. Veřejnoprávní smlouvy o dotacích se budou muset stejně zveřejňovat. 

E. Lejsalová – Město nemá povinnost vyhlašovat výběrová řízení? 

Mgr. Horák – Povinnost vyhlašovat výběrové řízení máme u zakázek na služby a dodávky nad 2 mil. Kč u stavebních zakázek nad 

6 mil. Kč. 

J. Vinklárek – Nic ale nebrání tomu, vyhlašovat výběrová řízení i na levnější  zakázky? 

Mgr. Horák – Samozřejmě, postup popisují pravidla pro zadávání zakázek malého rozsahu. 

Ing. Horáková -  Bylo by vhodné zveřejnit ve Zpravodaji úřední hodiny městského úřadu, otevírací dobu knihovny atd. 

Mgr. Horák – Konkrétní požadavky na zveřejnění informací zašlete e-mailem na MěÚ. 

M. Koutňák – Neuvažuje se tom, že by Zpravodaj vycházel častěji? 

Mgr. Horák – Zatím ne. 

J. Minks – Starší občané, kteří žijí sami, si stěžují na výši poplatku za odpad.  Částka 600,-Kč na jedná osobu je oproti 

vícečlenným domácnostem vysoká. 

Mgr. Horák – Bylo to součástí schvalovaného materiálu. Na jednočlenné domácnosti město nejvíc doplácí. 

P. Jablunka – Neuvažovalo se o tom, že by svoz odpadu v Morkovicích zajišťovali naše technické služby a ne Biopas? 

Mgr. Horák  - Pracuje se na posouzení výhod a nevýhod tohoto řešení. 

J. Barnetová  - Chtěla bych upozornit na to, že ve větrolamu za družstvem se schází problémová mládež. 

Mgr. Horák – Projednám to s npor. Ing. Štelcem.  

 

 

 

Zasedání skončeno v 19.30 hod. 

  



 

 

 

Výpis usnesení ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice  - Slížany č. 3,  konaného dne 4. března 2015 

v zasedací místnosti v budově Agrodružstva Morkovice 

 

 

 

I. Zastupitelstvo města schvaluje: 

1. Zprávu o činnosti rady města za období od 9.12.2014 do 24.2.2015. 

2. Rozpočtové opatření č. 1. 

3. Pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města Morkovice-Slížany. 

4. Vstup města Morkovice-Slížany do Místní akční skupiny Hříběcí Hory, z.s.. 

5. Koupi pozemku p.č. 191/2 zast. plocha a nádvoří o výměře 12m
2
 od Urbánek Miroslav a Evženie, Morkovice za 240 Kč. 

6. Přijetí daru, a to pozemků 

Parcelní číslo Název druhu pozemku Číslo LV parcely Výměra Podíl 

471/4 lesní pozemek 215 127 1/120    

491/1 orná půda 600 3854 1/56 

491/50 orná půda 1835 3047 1/120    
od pana Jaroslava Krejčího, Kvítkovice 1182. 

7.  

a. Předložení žádosti o dotaci na projekt „Revitalizace centrální části města Morkovice-Slížany“ do Regionálního operačního 

programu NUTS II Střední Morava v rámci výzvy č. 58 s celkovými náklady do 7 700 000 Kč. 

b. V případě schválení žádosti vyčlenění finančních prostředků z rozpočtu města na realizaci projektu „Revitalizace centrální 

části města Morkovice-Slížany“ v minimální výši 15% způsobilých výdajů projektu 

c  Závazek na vyčlenění finančních prostředků ve výši 100 000 Kč ročně po dobu udržitelnosti projektu (5 let po finančním 

ukončení projektu) – náklady na údržbu apod. 

 

 

 

II. Zastupitelstvo města stanoví: 

1. Rozsah rozpočtových opatření prováděných radou města následovně: rada města je oprávněna provádět změny rozpočtu do 

výše 200 000 Kč v jedné kapitole a dále povinná rozpočtová opatření, tj. změny ve finančních vztazích k jinému rozpočtu,  

změny závazných ukazatelů vůči jiným osobám nebo jestliže hrozí nebezpečí vzniku rozpočtového schodku. Na nejbližším 

zasedání zastupitelstva bude podána informace o všech radou přijatých rozpočtových opatřeních. 

 

 

 

III. Zastupitelstvo města deleguje: 

1. Podle §84 odst. 2) písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších změn a doplňků  Mgr. Pavla Horáka,  nar. 

4.1.1961, aby zastupoval město Morkovice-Slížany na valných hromadách společnosti Vodovody a kanalizace Kroměříž, a.s. 

konané v průběhu funkčního období zastupitelstva. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

___________________________________    __________________________________ 

Jan Jablunka       Mgr. Pavel Horák 

místostarosta                starosta  

 
 


